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A közgyűlésen nem váltották le Bodó Antalt 

„Ha kell, ötszáz edzőt cserélünk!" 
Segít-e a „kibontakozási program" a Szeged SC-n? 

F O T Ó : G Y E N E S K Á L M Á N 

A képünkön éppen fejelni készülő Kiss F. Kecskemétről 
igazult a Tisza partjára. O is szeretett volna az NB I.-ben játszani... 

- Nemhogy botrány, de még 
egy hangos szó sem volt hétfő 
este a Deák gimnáziumban -
kezd te m o n d a n d ó j á t Bodó 
Antal. - A levezető elnök, dr. 
Szűcs Lász ló j o g t a n á c s o s 
„felügyelete" mellett először 
az én szakmai és gazdasági 
jellegű beszámolómat hallgat-
ták meg a küldöttek. Emlékez-
tet tem őket a 14 hónappa l 
ezelőtti á l lapotokra , amikor 
nekem, az „új seprűnek" hozzá 
kellett kezdenem a rendcsiná-
láshoz. A különböző szankciók 
( f e g y e l m i k , e l b o c s á t á s o k , 
pereskedések) után igyekez-
tünk egy normális klubstruk-
túrát kialakítani. Bár a hullá-
mok még ma sem ültek el 
t e l j e sen , k i j e l e n t h e t e m : a 
Szeged SC minden bajával 
együtt egységesnek tekinthető! 
Az „ügyeletes okosok" szerint 
ugyan manapság az egy szak-
osztályos modell az igazi, de 
én úgy látom, hogy például a 
kizárólag kézilabdával foglal-
kozó Tisza Volán SC, vagy a 
csupán röplabdásokat tömörítő 
Papíron SC sincs sokkal könnyebb 
helyzetben, mint mi... 

- Egy elnöknek bizonyos 
fokig s p o r t d i p l o m a t á n a k is 
kell lennie. 

- Az első perctől próbáltam 
a Szeged SC számára hasznos 
kapcso la toka t k i ép í t en i és 
ápolni. Jó példa erre a Crvena 
Zvezda Tisza-par t i vendég-
szereplése. 

- Igaz-e , hogy a C Z két 
mérkőzése 10 millió forintot 
hozott a klubnak? 

- Közel ennyit. Egyébként 
ezt az összeget „egy az egy-
ben" a kapu mögötti lelátók 
építésére fordítottuk. 

- Ha m á r a pénznél t a r -
t u n k : mennyi volt az egye-
sület adóssága 1991 áprilisá-
ban, és mennyi most? 

- Tavaly decemberben 87 
millió forint állt a bevétel, 102 
millió pedig a kiadás rovatban. 
Érdekes adat, hogy áprilisig, 
tehát nem egészen négy hónap 
alat t e lőde im 34 mi l l ió t 
„hoztak be", és 39 milliót „ad-

Tegnapi számunkban két 
olyan írást is közöltünk, 
amely a Szeged SC-vel, 

illetve annak elnökével, Bodó 
Antallal foglalkozott. 
Az egyikből kiderült, 

hogy a Legfelsőbb Bíróság 
jogerős ítélete szerint Bodót 
tavaly áprilisban „szabályos 
keretek között" választották 
elnökké, míg a másik cikk 

a hétfő esti, zár tkörű 
közgyűlés témáiról és 

lehetséges következményeiről 
szólt. A jelzettnél korábban -

vagyis szerda helyett már 
kedd délelőtt - megtartott 

saj tótájékoztatón aztán már 
konkrét tényeket és érdekes 

részleteket is megtudhattunk 
a „belső ügyként" kezelt 

közgyűlésről... 

tak ki". De hogy a kérdésre 
válaszoljak: bő egy évvel eze-
lőtt 13 millió forinttal tartozott 
a k lub , mos t - a bün te tő -
kamatok nélkül - 23 millió az 
a d ó s s á g u n k . Tény , hogy a 
Szeged SC működését az utóbbi 
időben csak az állami tarto-
zások terhére tudtuk biztosítani. 

- V a n e l k é p z e l é s ü k , ha 
úgy tetszik, esélyük a törlesz-
tésre? 

- Bízunk benne, hogy más 
v á r o s o k h o z hasonlóan az 
utánpótlás nevelését szolgáló 
„alaptőkét" (esetünkben ez kb. 
22-24 millió forintot jelent) az 
önkormányzat biztosítja szá-
m u n k r a . Ez a pénz - ami 
„durván" 1992-es költségveté-
sünk egyharmada - elegendő 

lenne m ű k ö d ő k é p e s s é g ü n k 
megőrzéséhez. Persze mi sem 
tétlenkedünk. Megbíztunk egy 
közgazdászokból és jogászok-
ból álló csoportot, hogy - az 
országban egyedülálló kísér-
letként - dolgozzon ki egy ki-
bontakozási programot, amely 
alapján kérhetjük az adóssá-
gok átütemezését. Az sem 
e lhanyago lha tó körü lmény , 
hogy négy külföldi céggel is 
tárgyalunk egy esetleges „kö-
zös jövőről". A cél, hogy Sze-
geden mindenképpen tovább 
éljen a sport. 

- Nyo lc s z a k o s z t á l y is 
tovább élhet? 

- Valószínű, hogy „véráldo-
zatok" nélkül nem ússzuk meg 
a dolgot. A Szeged SC öt-hat 

szakosztályt ezután is „elbír" 
majd, és a juttatások „odaíté-
lésénél" terveink szerint elsőd-
legesek lesznek az e redmé-
nyességi szempontok. 

- Ha egy szakosz tá ly ki 
szeretne válni, akkor.. . 

- ...csak abban az esetben 
engedjük, ha meggyőződtünk 
róla, hogy biztos az anyagi 
háttere. Az senki érdekeit sem 
szolgálná, ha egy sportág eset-
leg örökre eltűnne, mert „fejest 
ugrott" a bizonytalanba... 

- Ön h é t f ő n , a m á s o d i k 
n a p i r e n d i p o n t r é s z e k é n t 
„ b e í g é r t " egy a l a p s z a b á l y -
módosító javaslatot. 

- Kettő lett belőle. Először 
azt indítványoztam, hogy az 
elnökségi tagokat a közgyűlés 

válassza meg. Ezt a jelenlévő 
68 küldött egyhangúlag elve-
tette, vagyis ezután is a szak-
osz tá lyok d e l e g á l j á k m a j d 
képviselőjüket az elnökségbe. 
Azt a j avas la tomat is e luta-
sították, hogy az elnök kilé-
téről is a közgyűlés (és ne az 
elnökség) döntsön. Pedig, ha a 
küldöttek ezt a módosítást el-
fogadták volna, a Szeged SC 
legmagasabb fó rumának ott 
he lyben megle t t vo lna a 
lehetősége, hogy leváltson. 

- Tehát ön elnök marad t , 
méghozzá határozatlan ideig. 

- Egészen pontosan addig, 
amíg az elnökség jónak látja. 

- Gondolom, nem mondok 
ú ja t , ha e láru lom: a szegedi 
s z u r k o l ó k t ö b b s é g é t az 
érdekli , mit tud tenni azér t , 
hogy v é g r e j ó foc i t é lvez-
hessen „a nép" a Felső Tisza-
parti stadionban? 

- Annél többet, mint amit 
eddig tettem, nemigen tudok. 
Tavaly nyáron, a kiesés után 
gyakorlatilag együtt tartottuk 
az NB I.-ben sem szégyent 
valló gárdát, sőt „mehet köz-
ben" kilenc kiforrot t labda-
rúgót (Sallait, Nagy Zs.-t, 
Kisst, Wágnert, Takót, Radu-
lescut, Vanceát, Bushit és 
Kovács T.-t) is megszereztünk. 
Úgy érzem, mindnyájan - én, 
áz elnökhelyettes, az edző, a 
játékosok - hibásak vagyunk 
abban , hogy nem s ikerü l t 
visszajutni az élvonalba... 

- Mi lesz azokkal a focis-
t á k k a l , a k i k n e k l e j á r t a 
szerződésük? 

- Kovács T. marad, Hur-
gul lyal t á rgya lunk , a két 
Takácsnak pedig egyelőre nem 
ajánlottunk szerződést. 

- Azt beszélik, Szalai Ist-
ván helye sem biztos a kis-
padon, annak ellenére, hogy 
a „ m a n d á t u m a " még egy év-
re szól. 

- Erre csak azt tudom mon-
dani, hogy akár ötszáz edzőt is 
cserélünk, ha az kell a sikerhez. 

R É T H I J . A T T I L A 

Kínai olimpiai 
remények 

Alig több, mint egy hónap 
múlva Barcelonában fellobban 
az olimpiai láng, s megkez-
dődnek a 25. nyári j á t ékok 
küzdelmei. A Kínai Olimpiai 
Bizottság közzétette a viada-
lokon részt vevő spor to lók 
listáját. 

A csapathirdetés alkalmából 
megtartot t sa j tó tá jékozta tón 
elhangzott , hogy az ázsiaiak 
érmeket várnak műugrásban, 
t o r n á b a n , a s z t a l i t e n i s z b e n , 
t o l l a s l a b d á z á s b a n , spor t lö -
vészetben, úszásban, röplabdá-
ban és cselgáncsban. 

Tanfolyam 
vízparti 

őrök számára 
A Magyar Életmentő Egye-

sület oktatási p rogramjának 
keretén belül június 28-a és 
július 5-e között leendő víz-
parti mentőőrök számára ki-
képzést tart a Zánkai Ifjúsági 
Központban. A tanfolyamon 
többek között méréstechnika, 
segélyhívó rádiózás, meteoro-
lógiai ismeretek, vízvédelem 
és elsősegélynyújtás kerülnek 
i smer t e t é s r e . A sze rvezők 
e l sősorban egye temis ták és 
főiskolások jelentkezését vár-
ják . A t an fo lyam ingyenes , 
feltétele, hogy a nyár folyamán 
a résztvevők legalább két hét 
szolgála to t ad j anak , amiér t 
ugyan pénzt nem kapnak, de a 
munkájukat igénylő szervezet 
szállást és é tkezés i b iz tos í t 
s z á m u k r a . J e l en tkezn i dr . 
Savanya Imre századosnál, a 
2 3 - 5 2 8 - a s t e l e f o n s z á m o n 
lehet. 

Sakkolimpia Manilában, június 7—25. (7.) 

Félidőben fél pontra a dobogótól 
Blázsik Zoltán rovata 

Hét forduló, az olimpia első fele lezajlott. 
Nem panaszkodhatunk. Még nem veszett el 
semmi. 

Sa jnos Short k i r á lynő je túl e rős f igura , 
Portisch kap i tu lác ió ja f é r f i c sapa tunk e lső 
vereségét jelenti . Azonban javí tot tunk Peru 
ellen. Szimpatikus ellenfél, le lehetett győzni 
3,5-0,5-re. Sax, Pintér és Hor\'áth nyert, sajnos 
Ribli elrontotta jobb állását, így most sem lett 
4-0. Ez az eredmény még hiányzik és most már 
egyre nehezebb az élcsoportban elérni. 

A félidőben Oroszország Kaszparov vezette 
c sapa ta ór iás i fö l énnye l veze t . L e g u t ó b b 
Kamskyék r eménye i t fo sz l a t t ák szét a 
megsemmis í tő 3 ,5 -0 ,5 arányú diadal la l . A 
v i l á g b a j n o k m á g i k u s ha tássa l lehet 
csapattársaira csodálatos magabiztosságával. 
Eddig mindenkit legyőztek - csak Hollandiát 
2,5-1,5-re! - , korábbi olimpiákon a hét forduló 
után vezető csak egyszer állt 22,5 ponttal , 
1984-ben Szalonikibcn a Szovjetunió. 

A nők Azerbajdzsánt győzték le 2-1-re. A 
teljesen ismeretlen ellenfelektől Mádl Ildikó 
egész, Csonkics és Verőci fél pontot vett el. 

A magyarok félidei mérlege, Sax 4 pont (6 
játszmából), Portisch 2 (4), Ribli 5 (7), Pintér 4 
(6), Adorján 0,5 (2), Horváth 2,5 (3), Mádl 4,5 
(7), Csonkics 4 (7), Verőci 3,5 (5), Horváth 1,5 
(2). 

Eredmények, férfiak: Hollandia-Grúzia 2-2, 
Anglia-Örményo. 2-2, Ukrajna-Bulgária 3-1, 
Cseh és Sz. Sz. K . - B o s z n i a 2 , 5 - 1 , 5 , 
Üzbegisztán-Svédo. 3-1. 

Az állás: Oroszo. 22,5 pont (!), Hollandia 19, 
Grúzia, Üzbegisztán, Ukrajna, Kirgízia, Izland 
18,5, Magyarország 18 ... 

Nők: U k r a j n a - K í n a 1 - 0 (2 f ü g g ő ) , 
USA-Románia 2-1 , Grúzia-Németo. 1,5-1,5 
(!), Oroszo.-Bosznia 2-1. 

Az á l lás : U k r a j n a 15,5 (2), Grúz ia 15, 
Nénieto. 14,5 (!), USA 14, Magyarország 13,5. 

Mindenfelől 
ATLÉTIKA. Néhány nap-

pal ezelőtt Budapesten, a Tüzér 
utcai pályán tartották az idei 
veterán országos bajnokságot. 
Az e s e m é n y e n T r é n y i n é 
Rákóczi Zsuzsa súlylökésben, 
gerelyhajításban és diszkosz-
vetésben is az. első helyen vég-
zett. 

B I R K Ó Z Á S . Meghívásos 
diák „A" korcsoportos szabad-
fogású versenyt rendeztek a 
minap Ba ján , ahol B e n k ő 
Gyula tanítványai közül súly-
csoportjában Maranesik Zoltán 
első, míg Karajkó Gábor és 
Benc Péter második lett. 

K E R É K P Á R . Az e lmúl t 
hét végén Szolnokon rande-
vúztak a „bringások", ahol előbb 
országos páros bajnokságot , 
majd me/.őnyverscnyt rendez-
tek. A szombati eseményen a 
Szegedi Kerékpáros Sportklub 

versenyzői egy, míg másnap 
két aranyérmet vehettek át. 

Eredményeik: páros bajnok-
ság, ifjúsági fiúk, 30 kilométer: 
... 7. Tóth László - Páskuli 
Csaba . Vegyes páros 30 
kilométer: 1. Páskuli István -
Simái Renáta. 

Süvegcukor Kupa: Senior, 
35 év alattiak, 40 kilométer: 1. 
Dobó At t i la , ... 3. Feke te 
Lajos, ...6. Veres Csaba. 35 év 
felettiek: 1. Gémesi József, ... 
3. Misik Rezső, ...6. Feczisin 
János . Női i f j ú s á g i 60 
kilométer: ... 8. Sintai Renáta. 
Serdülő fiú, 80 kilométer: ... 
14. Páskuli Csaba. Ifjúsági 120 
kilométer:... 5. Tóth László. 

ÚSZÁS. S z é k e s f e h é r v á r 
adott otthon a 13 éves lányok 
és a 15 éves f iúk országos 
ú s z ó b a j n o k s á g á n a k , ahol a 
Szeged SC sportolói (Nagy Pál 

t a n í t v á n y a i ) az erős 
mező n y b en is több é r t ékes 
helyezést szereztek. 

Éredményeik: Leány, 800 
méter gyors: ...5. Nagy Olga 
9:59.22. 400 méter gyors: ... 5. 
Nagy Olga 4:51.98. 6. Sánta 
Nóra 4:52.07. 200 méter gyors: 
...5. Sánta Nóra 2:19.57. 6. 
Nagy Olga 2:22.94. 100 méter 
gyors : ... 5. Sánta Nóra 
1:05.12. Fiú, 4 X 100-as váltó: 
... 6. Szeged SC 4 : 0 2 . 5 6 
(Pálinkó Tibor, Ohát Csaba, 
Popov ics G á b o r , Németh 
Zoltán). 4 X 200: ... 6. Szeged 
SC 8:55.18 (Pá l inkó Tibor , 
Ohát Csaba, Popovics Gábor, 
Németh Zo l t án ) . 4 X 100 
vegyes : ... 6. Szeged SC 
4:34.36 (Papp Zoltán, Pálinkó 
Tibor, Ohát Csaba, Popovics 
Gábor). 

Különbuszok indulnak Kiskunhalasra 

Csongrád megyei focisták az országos döntőben 
A megye i s e rdü lő és i f j ú ság i l abda rú -

gó-válogatot tak országos döntőjét Kiskun-
halason rendezik, ahol megyénket mindkét 
korosztá ly képvisel i . A pénteken 9 órakor 
kezdődő tornán az ifjúságiak délelőtt a Győr-
Sopron megyeiekkel, délután a Somogy megye-
iekkel ta lálkoznak, míg a serdülők előbb a 
Bács-Kiskun megyeiekkel, később a Szabolcs-

Sza tmár-Bereg megyeiekkel mérkőznek. A 
döntők 21-én, vasárnap lesznek. A Csongrád 
Megyei Labdarúgó Szövetség a sikeres szereplés 
érdekében lehetőséget biztosít a szurkolóknak 
é s a s z a k e m b e r e k n e k , hogy pén teken az 
elődöntő összecsapásait megtekintsék. Ezért a 
megyei önkormányzat székháza elől 7.30 órakor 
különbuszokat indít. A részvétel ingyenes. 

Nyilasi nem megy Bécsbe 

Keddi kérdés: mi lesz szombaton? 
Diadalittasan me-

netel a Ferencváros. 
Minden oka meg-
van a z ö l d - f e h é r 
együt tesér t r a j o n -
gónak arra , hogy 
bízzon, szombaton 
bajnok lesz a ked-
venc! Persze egy 
találkozó még hátra 
van. A k iesés tő l , 
osztályozós helytől 
f enyege te t t Diós-
győr az utols'ó aka-
dály a labdarúgó NB 
I. 30. , u to l só fo r -
dulójában. 

- J ó m a g a m 99 
százalékig biztosra 
veszem, hogy miénk 
lesz az aranyérem — 
vé lekede t t a kedd 
délelőtti edzés előtt 
Fodor Imre , az Üllői útiak 
„szellemi vezére". 

- S Nyilasi Tibor, a 
vezetőedző? 

- Nagy csalódás lenne, ha 
nem vinnénk el a pálmát - így 
a fiatal mester, aki a tavalyi 
bajnokságban kupagyőzelemre 
vezére l t e g á r d á j á t , most 
pedig... 

- Ne feledjük, nem lesz „la-
kodalmas menet" a vidéki fel-
lépés. De kétségkívül életem 
egyik l e g b o l d o g a b b nap ja 
lenne , ha - D iósgyőrö t t -

m e g n y e r n é n k a n e m e s e l -
l en fé l l e l , a Vác F C - S a m -
sunggal s zemben i e m l é k e -
zetesen szép ve r senyfu tá s t . 
Nagyra becsülöm Csank János 
csapatát, de most az egyszer 
hadd szurkol jak inkább ma-
gunknak. 

- Az Austria Wienhez való 
esetleges elszerződése ezek 
szerint most már „leírt téma "? 

- Eddig sem volt komoly. A 
lapok „terméke". Komolyan 
nem tá rgya l t am az osz t r á -
kokka l . I l le tve igen , de az 

márciusban-ápr i -
lisban volt, és szó 
sem esett szerző-
désről. Josehi Wal-
terről, az Austria 
Wien néhai elnö-
kéről b e s z é l g e t -
tem el . Nagyon 
szerettem őt, ha-
lá lh í r e m e g d ö b -
bentett. 

- Mit szól ahhoz, 
hogy egykori csa-
pattársa, Herbert 
Prohaska útját 
kiadták? 

- Rész l e t eke t 
nem tudok. Veze-

^ ^ m M tőedzőkén t nem 
B w J 9 i smer tem Her -

ber te t , j á t é k o s -
ként bűbájos em-
ber vol t . Hal lo t -

t am, netán O la szo r szágban 
folytatja, de ez is csak pletyka 
lehet. Bár, ki tudja? 

- Végül is: Ön mikor 
hosszabbít szerződést az Üllői 
úton? 

- Csütör tökön. Két ú jabb 
évre írok alá, s még plusz egy 
évet. Utóbbin értse azt, hogy 
ha kölcsönösen e légedet tek 
leszünk (a klub és én) akkor a 
harmadik év is a zöld-fehérek 
kispadján talál engem - fejezte 
be a tehetséges szakvezető. 


